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Z A P I S N I K 

Sa osme (8) redovne sednice Skupstine opstine Dragas, odrzane dana 26.09.2019, sa pocetkom u 

10:00h, uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice Skupstine opstine Dragas, 

2. Razmatranje i usvajanje Srednjorocnog Okvira budzeta 2020-2022 (poslatog ranije, ili 

na web stranici opstine), sa Predlog odlukom Budzeta za 2020 godinu, 

3. Razmatranje predlog-Odluke predsednika opstine o izboru-imenovanju Komisije za 

vrednovanje “ad-hoc” za kratkorocno koriscenje nepokretne opstisnke imovine…za 

proctor poslovnog lokala (bifea) u skolopu objekta opstinske zgrade, 

4. Razmatranje I usvajanje predlog-Odluke predsednika opstine o izboru-imenovanju 

Komsiije za zalbe, za nepokretnu opstisnku imovinu za rok od 2 godine, 

5. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

prelazimo na glasanje, ko je za usvajanje dnevnog reda? Usvaja se jednoglasno. 

 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju su zapisnici sa predhodne 

dve sednice skupstine. Prelazimo na usvajanje zapisnika sa 7 sednice, ima li primedaba, posto 

nema, ko je ZA usvajanje zapisnika. Usvaja se jednoglasno.  

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Razmatranje i usvajanje Srednjorocnog Okvira budzeta 2020-2022 (poslatog 

ranije, ili na web stranici opstine), sa Predlog odlukom Budzeta za 2020 godinu. U materijalu je I 

lista kapitalnih investicija. U vezi kojih ce nas obavestiti predsednik opstine.  

g.Shaban Shabani – Poštovani prisutni, budžet opštine Dragas za 2020 godinu se zasniva na 

cirkularnom pismu 2020 / 1 i 2020 / 2, plan o realizaciji sopstvenih sredstava, zakona o porezu 

na imovinu kao i srednjoročnom budžetskom okviru. Na osnovu ovih dokumenata budžet opštine 

Dragas za 2020 tu godinu iznosi 9.045,191.00 eura, dok se za 2021 godinu predviddja 
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9.395,610.00 eura dok za 2022- 9.782.577,00 eura. Tokom ovih tri godina imamo povećanje 

sredstava namenjenih za budžet opštine Dragaš koje otprilike iznosi 4,13 posto. Budžet opštine 

Dragaš se zasniva na opštem grantu specijalnom grantu za obrazovanje, specijalnom grantu za 

zdravstvo, sopstvene prihode, zaduživanja za 2020 godinu. Opsti grant iznosi 4.562.764 eura, 

obrazovanja 2.902.691 eura, zdravstva 1.117.392 eura, i grant sopstvenih prihoda 462.344 eura. 

Što ukupno iznosi 9.395,610.00 eura. Budžet opštine Dragaš za ovu godinu uporedo sa prošlom 

godinom je za 8 % veci iz razloga što imamo povećanje opšteg budžeta i specijalno Granta za 

obrazovanje. Po određenim kriterijumima opšti Grant kao i Grant zdravstva se određuju na 

osnovu broja stanovnika opštine dok Grant za obrazovanje na osnovu broja učenika. Na osnovu 

ovih odredbi raspodela budžeta na budžetske kategorije za 2020 godinu iznositi na sledeći način: 

Plate i Dodatci  5.265.853 eura, Robe i usluge  938.908, Komunalni troskovi 130,000, 

Subvencije 160,000, Kapitalne investicije 2,550,430 eura, sto ukupno iznosi 2.902.691 eura. Na 

osnovu ove raspodele možemo da kažemo da sredstva za kapitalne investicije su u proporciji sa 

podelom sredstava kao i prošle godine. Izvor finansiranja sredstava za kapitalne investicije na 

osnovu strukture će biti 11.07% iz sopstvenih prihoda dok preostala sredstva za kapitalne 

investicije će biti isplaćene iz opšteg Granta. Sredstva za kapitalne investicije su raspodeljene i 

predstavljene u Listi za kapitalne investicije koja je sastavni deo ove odluke. Ova lista 

predstavlja zahteve svih sela i predstavnika sela kao i potrebe građana ove opštine. Ova lista je 

rezultat rada i sastanaka koje su održani po selima javnim skupovima i ostalim konsultacijama. 

Kategorija za plate i dodatke su veće uporedo sa kategorijom plata i dodataka iz prošle godine. 

Imajući u vidu da kategorija za plate i dodatke ne ispunjava potrebu pokrivanja troškova plata i 

dodataka u obrazovanju i zdravstvu ista kategorija se pokriva iz opšteg Granta Vlade. Ovaj 

budžet je rezultat budžetskih predviđanja kao i strategija ministarstva finansije imajući u vidu i 

uzimajući u obzir finansijsku stabilnost viših instanci te indirektno i finansijsku stabilnost 

lokalnih samouprava ili budžetskih organizacija u ovom slučaju opštine. Poštovani delegati, 

nadam se da će ovaj predlog budžeta se usvojiti sa vaše strane, kao što ste upoznati Mi smo 

održavali određene sastanke u smislu priprema za usvajanje ovog budžeta. Sastanci koji su bili 

organizovani od strane OSCE-a, na nekim od sastanaka predlozi koji su bili predstavljeni od 

strane predstavnika sela su bili usklađeni sa predlogom projekata koje je sastavila izvršna vlast. 

Ovim predlozima normalno i debatom koja će uslediti sa vaše strane će se vršiti usvajanje 

budžeta za koji kažem da možda nije perfektan ali je budžet koji je pokušao da obuhvati sve 

potrebe građana kao i sva sela. Zahtevamo od predstavnika naroda i delegata skupštine da ovaj 

budžet uzmu u obzir i da kao takav ga usvoje imajući u vidu da je prvenstveno u interesu 

građana. Svakako ovi kao delegati skupštine imate pravo da da te sugestije primedbe ili izmene 

Pa čak da izmenite i celokupni budžet predviđen za realizaciju za narednu godinu. 

g.Samidin Xheladini – Pozdrav svima, bicu kratak u mom izlaganju, iako ova tacka ima potrebe 

da se debatira satima pa cak I danima. Mislim da predlozini budzet treba da pristupi razvojnim 

kratkoricnim I dugorocnim projektima u nasoj opstini, gde prioritet treba da bude zaposljavanje I 

otvaranje novih radnih mesta za mlade koji sve vise gube volju u napustaju svoja mesta, to 

neznaci da vam ulazim u vas nacin menadzirana, mi zelimo samo da damo doprinos I sugestije. 
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Takodje trebate uzeti u obzir I predloge sela I naselja bez politickih pristrasnosti jer je bilo I 

takvih politickih investicija. U ovom budzetu nije predstavljen novi Zakon budzeta o platama, 

iako je bilo opravdano clanom 7, jer ce se to desiti tokom budzetskog procesa 2020 godine. 

Mislim da bi takav plan trebao biti inkorporiran, takodje plan za investicije koji imamo danas, 

zelim da pitam da li su gradjani upoznati sa istim. Trebamo li glasati za takav plan ako je u 

suprotnosti za interesima gradjana. Planiranja u budzetu su samo kopija iza ranijeg budzeta. 

Uzecu ya primer jednu od tacaka kao sto je Izvrsenje sudskih odluka gde za 2020 godinu imamo 

oko 18.000 euera, 2021 17.000, 2022 oko 18.000, sto ukupno iznosi za 3 godine oko 54.000, 

mislim da bi za svaki godinu treba da bude realno planiranje a ne sabloni. Da se ovaj plan 

budzeta u potpunosti realizuje I da ne mamo suficit onako kako nam se uvek desava, I da 

prioritet se treba dati snabdevanje vodom, kanalizaciju, kolektora, smece, turizam, poljoprivreda, 

energetika I u tom kontekstu otvaranje novih radnih mesta.  

g.Zinaida Elmazi – Pozdrav svima, dobro je sto finansiramo I gradimo infrastrukturu po svim 

selima, juce sam na KPF trazila obrazlozenje u vezi realizacije projekata, trazili smo da imamo 

coveka koji ce nam raditi projekte, ta sredstva koja planuramo I ono sto radimo I gradimo da 

bude kvalitetno I dugorocno. Svesna sam da manja sela imaju manju potrebu I manje dobijaju od 

sredstava, a sta treba da rade ta sela koja pokrivaju projekte po etapama, dva puta godisnje I 

odrade ga ovako (slika). Ovo je nasa slika, kako se radi projekti I koliko ce dugo trajati. Da li 

inzinjer predvidja da u ovim selima postoji sneg, kisa I sta radi upravo nadzorni organi. U selu 

Mlike vec dve godine planiram potporne zidove, mozda neko od vas nezna gde je Mlike, kroz 

samo selo prolazi potok gde su ukljucene kanlizacije I gde su potrebni potporni zidovi. A tu je I 

put, put sam radila u 2 ili 3 etape, da li da jka planiram sada izradu potpornih zidova ili opet put, 

ja ne zelim da ponavljam projektima, moji gradjani uospte nisu zadovoljni ovim projektima. 

Zasto trosimo pare na ovakve projekte. Sto se budzeta tice on treba da se usvoji nacelno, ja vidim 

nije izbvalansiran I treda da se izvrsi naknadna raspodela budzeta. Predsednik je rekao da su ovo 

sredstva iz granta I sopstvenih prihoda, to se misli na poreze I be vidim da se budzet planira po 

nivou naplate poreza. U buduce apelujem na izvrsnu vlast, da nam dostave izvestaje koja sela 

koliko placaju porez da se ima u vidu tokom raspodele sredstava. Zalosno da neka sela redovono 

placaju a za projekte su zadnji. Dok drugi imaju katastrofalne dugove a dobijaju mnogo 

sredstava za investicije, malo mi je cudno da Dragas koji je varos ima samo 20.000 eura, kada 

znate da u Dragasu zive I vecinska I nevecinska zajednica. Stavka 69 regulacija trotoara u 

Dragasu, trotoari u Dragasu se vec rade. Neznam koliko trotora ima Dragas, pa pitam 

predsednika, jer se planiraju od 2019-2022. Dala sam predlog na KPF vezano za selo Radesa, 

umesto branika da idu kocke. Rezervoar vode u selo Ljuboviste 10.000 eura zar mislite da ovom 

sumom se moze izgraditi vodovod. Kukuljane 15.000 otvaranje I asfaltiranje puta Kukuljane-

Vidikovac, zar Kukuljane zasluzuje da se ovaj projekat realizuju u 3 faze. Dajte da odjednom 

zavrsimo sve, a ja preuzimam obavezu da se u mom selu odradi jedan projekat manje. Na kraju 

želim da se obratim kosovskom demokratskom institutu, planirali su i posetili nekoliko sela 

tokom realizacije budžeta, Drago mi je da je prisutna predstavnica KDI-a, nemojte vršiti 

diskriminaciju jer svako selo ima svoje prioritete, svakog građanina trebate da slušate, po čemu 
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selo Vraništa ili selo Kruševo ima prioritet a druga sela ne posećujete. Ako su vam to bili 

projekti onda planirajte vaše projekt za sva sela a ne samo pojedina. 

g.Naser Myrtezani -   Imajući u vidu da se dugo nismo videli deda i povećani iskoristiću priliku 

da iste predstavim danas na ovoj sedmici, što se tiče budžeta moram da kažem da me inače ono 

nismo jer se preko ovoga te realizuju prioriteti naselje građana, i mi kao politička partija ćemo 

podržati ovaj budžet jer on predstavlja prioritete samih gradjana koje smo i mi sami podrzali, mi 

smo protiv nacina realizacije kapitalnih investicija ili cak projekata koji nisu ranije uopste 

diskutovani u ranijoj fazi, nismo nista konkretno videli. Uglavnom su to samo kocke, i slobodno 

mozemo nazvati nasu opstinu, opstina kocke a nista od vodovodnih mreza, trazimo da se selu 

Buzec poveca budzet od 10.000 na 15.000, nekoliko puta sam pominjao pitanje transporta dece 

iz tog sela u maticnoj skoli. Predsednik nam je obecao u vezi odrzavanja puta Zapluzje-Lez-

Prizren, znamo da je nov put ali makar ponekad da se odrzava, jer tamo cirkulisu farmeri. Imamo 

nedostatak kabina za cekanje autobusa u Zapluzje, Bljac i Brezne, ljudi cekaju na kisi i snegu, 

treba da se i ovo uzme u obzir topkom alokacije sredstava. Takodje kod obrazovanja, iako ga 

veoma retko ima na ovim sednicama, pocecu sa predskolslim razredima, nije realno da neke 

skole sa predsklskim razredima pocinju u 08:00 u selu Zapluzje, samo zbog jedne osobe, jednog 

nastavnika ili kurira, u drugoj 09:00 i slicno, neznam kakve obrazovne politike pravi taj direktor, 

on je za te agende, nije da smo neka velika opstina pa da nema mogucnosti, da se sastavi 

zajednicki raspored. Ono sto je predvideo na pocetku, dobre kabinete, uslove i slicno nista od 

toga. Drva koja su dosla jos odavno, 17 avgusta, i dalje su u dvoristu razbacana, deca se penju i 

igraju na njima. Neznam sta i kako taj direktor pozitivno vidi u obrazovanju, u Brodosavxcu 

nista nije investirano, nekoliko sam puta trazio i potegao pitanje tabli u skolama. Kod zvona, 

imamo trajanje casa 45 neke skole 40 minuta, ja znam da to ne zavisi od direktora, inspektorima 

treba da se ovo da do znanja, kako ce nasa deca u 5:30 otici kuci zimi. Put Zapuzje-Crni kamen, 

vec tri godina nas lazete da ce se taj put asfaltirate, kako ce te sada traziti glasove i kako ce te ih 

lagati, za 3 godine nista nije uradjeno. Od 400.000 eura 180.000 trasiranje puta, kakvo trasiranje, 

taj put je vec bio trasiran, Turski KFOR je trasirao taj put, 100.000 otvaranje kanala, kanali su 

bili otvoreni, 30.000 dodatni radovi, koji dodatni radovi? Ovo je jedna prevara naroda, Zrze-

Plajnike asfaltiranje puta, gde je asfalt, pare su date a put nije asfaltiran. Mi smo protiv ne 

realizacije odredjenih projekata pogotovo Zapluzje-Crni kamen i Zrze-Plajnike.  

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav svima, imajuci u vidu da ova tacka govori o raspodelu budzeta, 

imam tri pitanja, imam primedbu u vezi raspodlee sredstava za odredjene lokacije, iz mesta 

odakle ja dolazim i u vezi sela Buzec. Za 4 godinie nista niste promenili i selo Orcusa takodje 

nekoliko godina samo 10.000 kao i selo Buzec vec 4 godine samo 10.000 eura. Iz sela iz kojeg ja 

dolazim samo 35.000 eura cak ste u narednom periodu i snizili tu sumu za 5.000 dok se sa druge 

strane budzet povacava sto je kontradiktorno. Selo Buzec nije nista manje od sela kojima ste 

dodelili po 20.000 i vise eura. Imam primedbu oko skola, skole nemaju nikakvu boju osim jedne 

boje koja je bela boja. Za skolu Kosavce je 2020 dodeljene 40.000 eura, vec tri godine ima 

nedostatak prostora, predskolski razredi se kanalisu u prvi razred, oni moraju ici sa svojim 
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drugovima inace ce morati dolaziti jedan sat kasnije, trazim da se doda jos 40.000 iz sopstvenih 

prihoda da 2020 godine ta skola bude funkcionalna. Nemojte skole gledati preko politickih boja, 

budite odgovorniji. 2019 je predvidjen tender sa 33.000 , ima li opstina moguicnost da preostalih 

19.000 eura preusmeri i iskoristi. Imam i jedan zahtev oko javne rasvete, ono je predvidjeno 

samo za Dragas, ljudi su podjednaki, trazim da se u narednim godinama pocne sa realizacijom 

postavljanja javne rasvete po selima. Kod cvrstog otpada, kod ulaza u selu, kod Mejdana, tu svi 

vec 15 godina bacaju otpad, trazim da se za naredni tender ukljuci i resavanje ovog pitanja.  

g.Refik Latifi – Postovani, ja sam nacelano za SBO, ovaj budzet obuhvata sva sela u svom 

programu, vecina primedbi je pomenuta od strane kolega, dacu neke druge predloge, konkretno, 

da se u okviru ovog budzeta predvidi i odvoje sredstva koja ce se direktno koristiti za turizam, 

posto takvih direktnih odvajanja nemamo, to se moze desiti kasnije na ime subvencije, ovo 

kazem jer je turizam od glavnih grana ekonomskog razvoja opstine. Takodje u SBO se predvidja 

razvoj turizma a posebno planinski turizam. Sto se tice budzeta 2020 ne vidim problem u smislu 

raspodlee istog, vec je glavni problem je implementacija istog a posebno kod kapitalnih 

investicija. Da bi imali jasniju situaciju, pomenucu dva slucaja u vezi investicija u selo Bljac 

iako ima i drugih slucajeva. Prva u vezi kapitalnih investcija za 2019 odvojeno je 80.000 za 

regulaciju kanalizacije i vodovod, operater koji je duzan da zavsri posao, potpisao ugovor sa 

kancelarijom javnih nabavki u visini od 49.000, 31.000 eura manje od onogo sto je bilo 

predvidjenjo za ovaj projekat. Mislim da je ova situacija rezultat ne adekvatnog planiranja i loseg 

menadziranja od strabe izvrsne vlasti opstine. Kao rezultat toga imamo veliko nezadovoljstvo 

gradjana, trazeci da nadju krivca jer i nakon realizacije projekta i dalje gradjani nemaju pijacu 

vodu. Drugo: kod obrazovanja, tice se izgradnje sanitarnog cvora ui OS Ilmi Bahtijari u selu 

Blac, i ovde isto, ne adekvatnog planiranja i loseg menadziranja, planirano je da se ovo realizuje 

tako da se izgradi van skolskog objekta, medjutim u zadnjim momentima destinacija se 

promenila. Ideja je bila to sto aneks je nekoliko puta se investirali na istom aneksu unutar skole. 

Stvorio se trend da se svremenom na vreme ponovo investira na istom projektu. To je bila ideja 

da se izgradi aneks van skolskog objekta. Trazim objasnjenje zasto se to tako desilo. A sto se 

pitanja loseg menadziranje imamo neuspeh zbog ne zavrsetka radova u predvidjeno vreme. 

Operater je potpisa ugovor 23.05.2019 rok je bio 3 meseca, radovi i dalje nisu zavrseni 1 meseca 

nakon isteka roka. Za ovaj projekat opstina je odvojila 23.000 a ekonomski operater je ponudio 

18.000, 22 % suficit sredstava iz ovog projekta.  

g.Seljman Osmani - Poštovani, danas usvajamo budžet za tri godine, bilo je vremena od juna 

meseca pa do septembra da se daju predlozi i da se prihvate isti u vezi budžeta, međutim od 

očekivanih predloga koje smo očekivali da će doći od sela nema ništa od toga, predstavnici KDI-

a pregovaraju samo sa određenim predstavnicima političkih partija i sa predstavnicima sela, ja 

sam potpredsednik skupštine ujedno i predsednik selo Kruševo a ovi ljudi iz ove organizacije me 

nikada nisu diskutovali niti su isto postavili pitanje što se tiče kapitalnih investicija, verujem da 

je tako u svim selima, ja neznam odakle sve ovo i ko je dao ove infaormacije oko liste kapitalnih 

troskova. Primer Krusevo: za 2019 – 10.000 eura za dovrsavanje potpornoig zida na reci, znate 
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sta su napravili, pokusali su da reku na kraju sela spuste pa se vratili nazad na pocetku sela 

napravili smetiliste, 10.000 zid od 10 metara, kamen i beton, i to je to. Ako je to kapitalna 

investiacija, neznam onda. Potporni zid je napravljen samo za par porodica koje su na tom istom 

zidu pravili kuce, tamo gde je najpotrebniji oni ga tu prekidaju i prave neke barikade da smire 

brzinu toka reke. Tamo gde je trebao da se nastavi tu su ljudi koji nisu politicki istomisljenici. 

Pitam direktora Urbanizam zasto je to prekinuto? Regulacija putne infrastrukture u selo Krusevo 

20.000, koja putna infrastruktura, mi nemamo ni jednu sijalicu u Krusevu, imamo elektricne 

stubove koji se ceka da svakog momenta padnu. Samo 20.000 za 2021, 15.000 za 2022 i sve na 

ime putne infrastrukture, a sta imamo CPM-e, izgradnja objekta CPM, 2019-50.000 eura, 2021-

60.000  i 2022-100.000 eura a mi vec imamo CPM koji je pre dve godine renoviran. To je bila 

donacija Japanske vlade i Turske, tu imamo 10 prostorija, sta ce nam vise CPM. Celo vreme se 

ovaj predlog gura. Umesto da se napravi neki sportski centar, mi guramo ovaj predlog. Zasto 

ovaj CPM ne ide u Restelici, tamo gde ima vece potrebe, umesto da uradimo nesto od koristi za 

gradjane gde ima 10.000 stanovnika. Mi vec jedan centar imamo, umesto da nam direktor 

dovede jos jednog doktora sto je potrebnije. Umesto tog CPM da bude neki sportski centar. U 

Krusevu imamo velike probleme pogotovo pitanje pijace vode, adaptacije vodovoda i rezervoara 

kao sto je i veliki problem javne rasvete. U buduce kada KDI dolaze u nasa sela, ne da diskutuju 

samo sa jednim politickim predstavnicima nego da uzmu u obzir i druge gradjane.  

g.Redzep Kamberi – Postovani, da pohvalim predlog budzeta za 2020 god i predvidjanja za 

2021, 2022, koje moze da se koriguje. Ja cu ukazati na dva problema, mene brine da li ce se 

planirana sredstva za 2020 godinu potrositi ili vratiti u suficit ovo pitam iz razloga sto postoji 

realna sansa da se planirana sredstva za ovu godinu, dobar deo njih se vrati u suficit iz razloga 

sto radovi na realizaciji projekata za ovu godinu u mnogim selima jos nisu ni poceli, kraj je 

septembra, vreme za izvodjenje tih radova je eventualno Oktobar ili sredinom novembra i dobar 

deo tih sredstava ce ici u suficit. Apelujem da za svaki narednu godinu, u vezi pripreme krenu 

pocetkom proleca kako bi se krajem proleca i pocetkom leta se zapocne za izvodjenjem radova. 

Sada, izdvojena sredstva za 2020 i predvidjena za 2021, 2022, ovde je samo u jednoj stavci 

predviodjen Dragas u stavci br.1, 2020-20.000 eura, 2022-20.000 eura, ja znam da je ovo 

moguce korigovati ali koristim priliku da ponovo skrenem paznju izvrsnoj vlasti na sledece: U 

toku je izrada zonalnih tacaka za put u donjem Dragasu i put ka stadionu, u koliko doje i zavrsi 

se odredjivanja zonalnih tacka treba da se krene sa radovime, ovde nemamo ni odvojena sredstva 

a niti predvidjanja za naredne periode. Apelujem da obratite paznju na ovu stavku za naredne 

godine, pored toga minije jasna stavka br.37, otvaranje „alternativnih“ puteve u selu Restelica za 

2020 god predvidjeno 20.000 eura. Protok ljudi i vozila prema tom selu je ogroman, Restelici 

pored glavnog ulaza treba najmanej jos 5 prilaza, da bi se delimicno zadovoljila potreba za 

rasterecenjem, tako da ova cifra od 20.000 je smesna i mala, imajuci u vidu u stavci 36 je 

izdvojeno 50.000 za asfaltiranje puta Kosce-Stratorje, koji nije puno vazan i oopterecen. Takodje 

imamo stavku 9 regulaciju ulaza u selu Brod 55.000 eura, to je pristojna suma, ako ste to tako 

planirali za Brod, trebalo je isto uraditi i za Restelicu. Pominje se cesto regulacija centra sela 
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Restelica, ja ne vidim da postoje takve stavke, ja se nadam da ce budzet biti jos bolj i podrzacu 

isti.  

g.Zinaida Elmazi – Zao mi je sto bezi kada se ja javim, izglada da ga nesto trese, nadam se da ce 

procitati izvestaj, ako ga procita, jer ocigledno njemu kosovski papiri nista ne znace. Moje selo je 

raniej imalo predsednika na centralnim nivoima, pa je nase selo bilo takvo kakvo je bilo kao isva 

sela pre rata, znate kako su nam izgledala, kada sam se ja ukljucila u politicki zivot selo Mlike je 

progledalo, zahvaljujuci opstini Dragas na sve sto ste nam pruzili i za sve sto ste investirali i sve 

investicije koje su investirane od strane opstine upravo koriste ljudi koji Kosovo ne priznaju kao 

drzavu. Nas zamenik predsedavajuceg je i ujedno predsednik upravo tog paralelnog sistema.  

g.Valon Shabani – Pozdav svima, zahvaljujem na objektivnim diskusijama, u vezi budzeta smo 

organizovali javna saslusanja ciji je cilj bio da budemo sto transparentniji, tu smo saslusali sve 

brige i predloge gradjana, kao sto znate nasa opstina ima 430 k2, tako da suma od 2.5 miliona 

eura nije dovoljno za potrebe koje imaju nasa sela, zato mozda nije najbolji budzet koji mozemo 

imati ali sa druge strane obuhvata sva sela jer je ovo i vas predlog. Sve budzetske kategorije su 

uvrstene u programu investicija, mi smo spremni da realizujemo ovaj budzet zato vas pozivam 

da ga usvojite, jer je ovo i vas predlog, iamamo odredjene promene ali ne u sumi vec u opisu 

projekata. Takodja da vas obavestim da ove godine po prvi put imamo kod za kancelariju za 

rodnu ravnopravnost, obavesticu vas takodje o promenama koje su predlozene u listi kapitalnih 

investicija. Kod naziva Donja i Gornja ovi nazivi se izbacuju iz teksta zbog Zakona na snazi, kod 

sela Radesa sredstva od branika se prebacuju na sredstva pokockavanje ulica, u selo Brod 

regulacija ulaza u selo Brod se menja sum od 55.000 na 45.000 eura, kao i br.10 od 50.000 se 

smanjuje na 45.000, ove dve sume se prebacuju na kod 11, renoviranje sahti u selo Brod te ce se 

suma povecati na 25.000 eura. Kod sela Bresane menjamo reci, kod 42 pokockavanje ulica, 

montiranje starih kocki sa prateceom infrastrukturom, kod 43 se dodaje rec vodovod. Kod 52, 

selo Buzec i selu Mlike da povecamo po 5.000 eura sume koje cwemo skinuti iz kategorije 

sufinansiranje projekata sa donatorima. Nastavljamo i dalje da trazimo sredstva od centralnih 

vlasti kao sto je do sada mozda i najveci uspeh a to je revitalizacija puta Zur-Dragas, pozivam 

sve da usvoje budzet jer je sveobuhvatan i zahtev je gradjana.  

g.Nexhat Isufi – Pozdrav svima, planirao sam da ne izlazim i ne diskutujem ali verujte gradjani 

ne ostavljaju tako, traze svoje pravo za koje smo im obecali, a ovi koji su izasli na kampanji za 

premijere i obecavaju budzet od 3.5 milijarde, znate li kako prave te milijarde, jer 1 milion 

dobijaju od naseg novca jer ne mozemo da zavrsimo projekte. Imam neke sugestija, svaka stvar 

ima resenje. Da li direktor urbanizma, menadzer projekat da li znaju sta se radi u Bljacu, dali zna 

da ovaj ugovor za izvodjacem se zavrsava 07/10, nakon izbora treba da se presece vrpca jer je 

investirano, od novca naroda kako bi im se napravio vodovod. 30.000 eura ove godine Bljac ne 

moze iskoristiti, zasto? Kada je raspodeljen budzet tamo je pisalo, regulacija vodovodne mreze i 

kanalizacije, trazili smo da taj novac koji je zaostao, na taj tender je konkurisala firma sa 77.000 

eura ali je projekat dobila ova druga za 49.000 eura, kod posebnih uslova kaze, kanale koje ce 

otvoriti 1.20 cm +-10 cm, neka dodje menadzer projekta dodja da vidi, zar vam nije inat da dade 
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coveku novac bez da zavrsi posao kako valja. Zato imamo priemdbe gradjana. 18 dana se radilo 

na vodovodu, 11 dan ljudi nisu imali vodu. U junu je poceo projekat, jos nije poceo da se radi 

kako valja. Bager koji je radio je cak ostetio i asfalt. Znaci mi nemamo dobnar menadzment, zar 

direktor nece izaci da vidi sta mu se radi na terenu. Juce sam imao veliki pritisak i ne damo tih 

30.000 eura, sto se tice ove liste projekata, moram da kazem, dolaze mi ljudi kucaju na vrata, 

ovde se kaze, regulacija viodovodne mreze za 2020-80.000 zasto?, ove godine smo pravili 

vodovod, zar svake godine vodovod, za jednu godinu da se zavrsi vodovod. Naredne godine isto, 

2022 – 80.000 eura. Kako to. Dajte da nesto zaista zavrsimo kako valja. Izvodjac radova, 

nemozemo ostaviti vodu na sredini puta, nan obe strane puta, da ne kvarimo put i asfalt kako 

nam se cefne osim ako nisi neko jak. Dajte da kazemo ono sto ne valja otvoreno. Jos jedno bi 

hteo da predlozim, da predsednistvu sela damo pravo da nadgleda radove a ne samo oni koji su 

dobili novac da to rade. Ajde da radimo jednom za stalno.  

g.Velid Hadzisin – Postovani, hocu da kazem da se redovno vrsi pritisak na nas delegate, 

kvarenjem opreme bas kada se radi o ovakvim vaznim pitanjima. Na prvoj strani je napravljena 

greska 47 umesto 74 u totalnoj sumi budzeta. Na proslom razmatranju sam takodje istekao da 

nesmemo dozviliti da nam nedostaju sredstva za plate javnih sluzbenika za ispaltu u javnom 

sektoru. Receno je da ce taj nedostatak biti nadoknadjen iz ministarstva medjutim i ja se nadam 

da ce biti tako. Takodje skrecem paznju da kategorija subvencija koja je sada veca da bude 

raspodeljena po sektorima kao sto je to ucenjeno kod KOS-a. Imamo i potrebe za 

subvensionisanje ostalih sektora, npr. Obrazovanja, stipendije studentima a takodje i 

subvesioniranje trasnposrta ucenika, pogotovo Opoljskog dela gde imamo veci odlazak studenata 

u Prizrenu zbog cene transporta koja je verovatno ista kao i do Dragasa. Nakon tolikih rasparava 

opet smo dobili istu kopiju koju smo imali na prosloj skupstini. Obavestenje o javnoj raspravi je 

bilo veoma sturo, nismo imali pozive makar za predstavnike sela, tako da je sastanak odrzan 

samo sa radnicima opstine. Ono sto bi mogli da se izmeni jeste da se mora odrzati kod za 

izgradnji puta Dragas-Strezimir, mislim da postoji raspolozenje da se to pitanje resi nakon kratke 

pauze, kako ne bi se obustavila izgradnja, mi znamo kolika je vaznost tog puta, za mesec dana 

imali smo oko 4.000 prelaza, to govori da je interes zajednice veliki, predlazem da se iznadje 

mogucnost da se ovaj kod nastavi. Predlazem tehnicke izmene 34 umesto nastavka kanalizacije 

se promeni u izgradnja kanalizacije jer je ovo na drugom delu sela. Kod 9 kod obrazovanja , 

izgradnja objekta za cuvanje ogreva, i decjeg parka da se ovo decjeg parka da se izmeni u 

regulisanje dvorista, ograde jer su one vaznije. Brodosavce kao jedan ekvivalent Restelici se radi 

u dve smene, ima pedijatra i slicno, trazili smo promenu statusa ambulante u Reestlici u 

kontinuitetu od 12 godina, da se barem deo osoblja iz Kruseva izmesti u Restelicu, izgleda da 

izvrsna vlast ove opstine reaguje samo kada mora. Veoma je provokativno za gradjane Restelice 

da se postojeci CPM u Krusevu ponovo gradi a da Restelica obavlja svoje potrebe i usluige u 2-3 

prostorije koje ne ispunjavaju nikakve uslove, bilo sa sanitarnog ili drugog aspekta. I posto 

izvrsna vlast reaguje samo kada mora ja necu podrzati izgradnju CPM u Krusevu, pozvao bi 

delegate iz nevecinske zajednice na kratku konsultaciju za Strezomir.  
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g.Hajrudin Hodza – Postovani, kada su u pitanju pare svi smo nezadovoljno a imamo pravo, 

nazalost svo direktori treba da su prisutni, ovde je samo jedan, svi direktori koji su odgovorni za 

ovaj budzet beze. Sve sto ima da se kaze, dobro ili lose treba da se kaze, nazalost u nasoj opstini 

je ziv propast nasih novaca, bio sam jedan od delegata koji je hvalio kancelariju urbanizma, 

znate sta sam dobio od gradjane Gore, kazu da je direktorijat Urbanizma i prostornog planiranja 

u stvari Urbanizma i prostornog upropastavanja, zasto, kanalizacija u Restelici se izgradice se 

mozda nikad, cev koji je postojeci 8 m i koji se nastavlja u F1000 stavili Fi500, kardinalna 

greska, napravili smo nam tunele, za gromadu kamena postavili su nam najlon. Ima puno da se 

prica, imam predlog posto je KDI izabrao Krusevo i Brod, za Restelicu nezna nisto, znaci sta je 

bilo, da se Nil uliva u restelicku reku, tako izgleda. Ja opravdavam i znam zasto nisu dosli, jer 

nije bilo puta da stigne do Restelice, preko gradjevinskog materijala koji sem istovara na sred 

puta, niko od inspekcije ne preduzima nista povodom toga. Nijedan projekat u Gori koji je 

zapocet nije zavrsen. Elasticni branici u Radesu se protezu svake godine. Nesto nam ne 

funkcionise, samo kopirano nista drugo. Imam predlog da se taj glavni put oslobodi, da se 

izmesti, kod Gornji most, da se reka stavi ispod mosta i da se utrina gore otvori i materijal se 

istovara van sela. Regulacija ulaza u selu Briod, sta ce se tamo regulisati, da se uzme od tih 

55.000 da se uzme 35.000, pod br.17 nastavak asfaltiranje puta Krusevo-Zlipotok 80.000 je 

previse da se uzme 30.000 eura, 27 izgradnja potpornog zida u Restelici, gde je to, neznamo da 

se taj zid odlozi i uzmu 25.000 eura, i 36 asfaltiranje puta Kosce –Statorje da se da 30.000, 

izgradnja alternativnog puta u selu restelica, gde je? Nemoj da kazete da nemozemo da menjamo 

kodove, moze jer ste gradili potporne zidove na privatne puteve. Knalizacija ona je ako neznas 

Velide 680 m 15.000 nece da nam pokriju pa necemo ni zavrsiti. Odakle ce se povecati ova suma 

neznam. 

g.Zaim Hajredini – Pozdrav, nacelno predlog je sveobuhvatan, sva sela su ukljucena u predlog 

budzeta, treba da podrzimo i pozdravimo posao koji su organizoavali direktori sa KDI-om, 

trebalo bi da se ukljuce projekti zelenila, parkovi i sl, jer imamo potrebe da se ovakve zelene 

povrsine vise podrze. Ocekivao sam vece projekte u turizmu, projekte oko razmestanja ilegalnih 

deponija, subvencije u vezi obrazovanja i podrske mladih u aspektu skolovanja i edukacije. 

Treba pozdarviti kod o rodnoj ravnopravnosti. Takodje zelim da kazem da preporuke koje su 

proistekle iz javnog skupa u selu Bljac mi kao predtsavnici ovog sela i delegati skupstine, 

misljenja smo da sumu od 80.000 eura podelimo na dva dela, 50.000 da ostanu za vodovod i 

30.000 za regulisanje sportskog terena. Ovaj predlog takodje je i da se izvrsi pritisak da se i 

preostala suma  sto pre inkorporira, sada trazimo da se izvrsi pritisak i da se taj projekat sto pre 

realizuje, jer ako idemo sa 80.000 eura mi cemo ponovo izgubiti 30.000 eura. Kada predlazemo 

projekte mi to radimo pausalno ili sa predmerima, tako da nam zaostale sume ostaju skoro 50 %, 

i onda nam ta sredstva idu u suficit. Trazim da se uskladi suma i da ne idemo u veliki suficit, 

zamolio bih vas da ne menjate destinaciju projekata, tako kako je predlozeno da tako i ostane. 

g.Munir Jonuzi – Pozdrav, pazljivo sam procitao budzet, mogu da kazem da je dobro konceptiran 

i da izvrsna vlast kao isvi oni koji su ucestvovali u izradi ovog budzeta su prepoznali skoro sve 
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prioritete u nasoj opstini za narednu godinu. Budzet je ravnomerno podeljen 56 % pre 44 %, te 

mozemo da kazemo da je cak i pozitivna diskriminacija. Ja cu podrzati budzet sa svim izmenama 

koje je predlozio direkor finansija uz jednu kratku opasku, svaki od predhodnika je pomenuo 

Restelicu a najmanje je pomenuta od onih koji dolaze iz ovog sela, verovatno je razlog sto nam 

nailaze vanredni parlamentarni izbori. Najveci problem izgleda nam je u ovoj listi CPM u 

Krusevu, neki tvrde da ne treba da se radi ovaj centar, taj centar je star, izgradjen 50-60 godina i 

to su samo montazne barake. Pre dve godine je bilo renoviranja i ako tako nastavimo svake 

godine cemo renovirati centar, bolje je da napravimo novi centar koji necemo morati renovirati 

svake godine, slazem se da se izgradi CPM u Restelici, pored toga sto gradjani imaju potrebe za 

novim centrom CPM to je i u razvojnom planu nase opstine 2013-2023. Ja sam na jednoj od 

sednica govorio o nekim centrima porodicne medicine sam spomenuo da negde nemamo ni 

cistace ni pomocne radnike, jos uvek ih nemamo i neznam da je nesta preduzeto u vezi ovog 

pitanja. Nadam se da ce se nesto preduzeti u narednom periodu. Sto se tice predloga za izgradnju 

ili nastavak puta Dragas-Strezimir, bitno je da zadrzimo ovaj kod u nasem budzetu, predlozio bi 

da od svakog projekta koji je planiran za Goru, ukupno 31, se skine po 10 %, na taj nacin 

dobijamo sumu od 76.500 eura, mislim da se projekti ne bi mnogo poremetili ni sam budzet, a mi 

bi zadrzali taj kod.  

g.Artan Loshaj – Mi smo ovde da usvojimo najbolji moguci budzet, predsednik nam je dao 

mogucnost, cak ako zelimo i celi budzet da izmenimo. Dajte da konkretno damo predloge i 

podrzimo iste. Pozdravljam Munira sto je predlozio skidanje 10% od svih projekata, dajte da isto 

uradimo i u Opolje, da povezemo puteve preko sela Rence-Kapre, ove godine smo odvojili 

20.000 eura za otvaranje trase puta, ne vidim za narednu godinu da je potrebna druga faza, da 

skinemo po 10 % i onda za trasiranje puta 20.000 eura i za izgradnju puta 60-70.000 eura, da 

odvojimo sredstva i napravimo ovaj put, koji ce svima, radnicima, policiji, vatrigascima skratiti 

put do Dragasa za pola sata vam se skracuje put do Dragasa. U selo Rence za 2020 godinu je 

odvojena sredstva za rasvetu i infrastrukturu, radovi su u toku ali nazalost jedan gradjanin, nakon 

sto se projekat priveo kraju, nakon 10 dana sada nas ne ostavlja da predjemo u njegovoj imovini 

iako je to ranije uradio, sada moramo da menjamo trasu puta, a ova sredstva nam nisu dovoljna, 

tako da nemamo dovoljno sredstava da zavrsimo kanalizaciju, tako da od rasvete bude 

kanalizacija i prateca infrastruktura. Ako moze predsednice da nas podrzite da iz kategorije 

sufinansiranja sa donatorima zavrsimo ovaj projekat. To je glavna arterija Zapluzje-Dragas.  

g.Shaban Shabani – Bilo je komentara i debata u vezi projekata, potencirano je pitanja u vezi 

KDI-a, nisu oni bili ti koji su sastavljali nacin odrzavanja sastanaka, oni su u stvari bili nasa 

podrska kako u finansijskom tako i u logistickom aspektu. Refik je bio veoma detaljan kada je 

govorio o investicijama, nije vazno koliko je investicija vec je vazan nacin izvrsenja ovih 

investicija, mozemo da kazemo da je problem cak i kod zakona koji su vizuel;no jako dobri 

medjutim prakticno nisu, imamo projekte koji kostaju 80.000 eura i onda imte operatera koji 

konkurise sa 50.000 eura mi ga nemozemo zaustaviti, ne mozes mu reci ne mozes konkurisati, 

nesmes davati 80.000 kada je neko bvec ponudio 50.000, oni onda imaju pravo zalbi i slicno, a 

svi zbnamo da za odredjeni projekat 50.000 nije dovoljno, svi predsednici imaju isti problem. 

Kod Samdiina koji je govorio o sudskim odlukama, moram da kazem da mi moramo da imamo 
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odvojena sredstva za sudske odluke jer neznamo sta nas moze ocekivati, sto se tice velikog 

suficita, verujte da iz svakog projekta osten po 1000 eura, od 100 projekta evo 100.000 eura, 

neke od njih mozemo iskoristiti, svidelo se nama to ili ne. Kod pitanje budzeta, treba da se 

predvide budzetom otvaranje nopvih radnih mesta, ali sa Dragaskim budzetom je veoma tesko to 

ostvariti. Zinaiad je pomenula kvalitet radove slicno sa drugim diskutantima, direktorijat i 

menadzeri treba da budu obazriviji u vezi ovih projekata. Ne prihvatljiva je situacija kao sto je 

Zinaida pokazala. Pitanje promene kategorija smo rekli i ranije, ono sto je direktor pomenuo su 

neke od izmena koje se mogu promeniti. Naser je pomenuio pitanja oko obrazovanja, to je 

obaveza direktirijata obrazovanja i direktora skola, pitanje Crnikamen-Zaplzuje, ekonomski 

operater je dao signal da mozda nece moci da zavsri ovaj put, videcemo kako cemo iznaca 

mogucnost da makar iskoristimo zaostala sredstva iz ovog projekta. Kod odrzavanje puta 

Zapluzje-Lez-Prizren, mi smo poslali zahtev da se opvo uikljuci u nadleznost ministarstva, za 

sada nije bilo velike potrebe za odrzavanjem. U vezi sela Buzec ako vidite svi zajednicki da je 

potrebno da se za ovo selo odvoji budzet ja nemam nista protiv, u vezi deponija, mogu da kazem 

da cemo uskoro imati intervenciju makar na jednom delo, kvalitet radova smo rekli da je 

zabrinjavajuci kao i kod aneks objekta u skoli, imali smo 3 varijanti i ja se slazem da je trebalo 

da bude ankes odvojen midjutim eksperti su mozda videli drugacije, vazno je da ono sto se 

napravilo bude funkcionalno. Seljman oko potpornog zida, postovani delegati, vecina prioriteta 

dolazi ili od vas ili od gradjana, trebalo bi se u buduce dogovoriti i odluciti sta je prioritetnije za 

vas i da to predozite, u vezi CPM imamo dva predloga, Restelica trenutno nema kategoriju CPM, 

nemozemo graditi sportski teren jer CPM je planiran iz dela zdravstva a ne obrazovanja. Sto se 

tice nadleznih organa, mozda bi najbitnije da seoski odbori ucestvuju u nadgledanju radova, 

medjutim po zakonu nadlezni organ ne moze biti seoski odbor. Ako mislite da se odrziu i jedna 

vanredna sednic san ova pitanj ja se u potpunosti slazem.  

g.Shpetim Hajredini – Postrovani, danas je 3 meseca nakon diskusije koju smo imali u junu za 

investcije za 2020 i predvidjanja za 2021, 2022 pokazalo se da celo ovo vreme nije bilo dovoljno 

da odredimo prioritete i sada zelimo da zavrsimo sve u roku od 2-3 sata. Predsednik se optuzuje 

za ne adekvatno zavrsenja radova, onako kako mi zelimo, koliko ja znam, postoji inzinjer opstine 

koji je odredjen za radove i koji je odgovoran kao i kompanija koja dobija tender. Koliko imam 

informaciju u ugovoru kompanije su duzne da ako se projekat ne zavsri kako treba i ne izdrzi 

imamo pravo zalbe i onda ta kompanija se mora vratiti i regenerisati te greske. Svi koji smo ovde 

treba da iskoristimo ovo pravo. Kod liste kapitalnih investicije, podrzavam ove investicije jer je 

celokupna lista koja obuhvata sva sela. Trazim da se glasa ovaj budzet jer je opravdan.  

g.Samidin Xheladini – Ja sam dao mogucnost izvrsnoj vlasti da se bave i paze o dobrobiti 

procesa oko investicija, budzet koji je ovde nije na podjednak nacin raspravljan, neki od delegata 

su ioskoristili priliku i trazili za svoja sela vise novaca i investicija, ako udjemo tako onda svi 

imamo pravo da poceno i trazimo, a svi zahtevi su opravdani. Iako izvrsna vlast ima to pravo da 

odluci gde ce vise investirati, mi smo dali sugestije, mi se nesmemo mesati, ja sam se fokusirao 

gde treba da se koncetrisemo na investicije, automatski ovde imamo, predsednika, 

podpredsednika, predsedavajuceg iz mog sela onda ako uzmemo propekt glasova onda imamo 

49-51 ja sam od onih iz 49 zajedno sa opozicijom i onda ako se ne saslusam onda pola nije 

saslusano, samo su me jednom pitali u vezi jednog projekta, direktor nam danas dostavlja 
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promene a mi smo se zasnivali na ranije izvestaje i kazu da u selo Brodosavce ce imati izmene, 

to je trebalo ranije da se uradi, ja ne mogu da izlazim iz granice onoga sto smo zacertali, donozite 

nas ispred svrsenog cina na kraju u zadnjim momentima. Veoam mi je tesko kada cujem da neka 

sela rade rasvetu a druga nemja pijacu vodu. Mi kao subjekat smo odlucili da glasamo budzet, 

sada mi neznamo sta da glasamo.  

g.Valon Shabani – Mi smo veoma transparentni, sve ovo su vase izmene i ispravke, mi kao 

izvrsna vlast nikada ne menjamo ono sto vi odlucite. Zato i dostavljamo materijal skupstini da vi 

sami odlucite i vi ste oni koji menjate i glasate, neznam sta vam nije jasno. Pomenuo sam 

promenem, ako je potrebno pomenuci ih jos jednom, rekao sam da nema izmene u konacnoj 

sumi, ne veruejm da ima neko protiv sto se u Bresane dodaje vodovod od njegovih para, i zadnja 

izmena da se iz svakog njihovog projekta skine po 10 % sredstava na ime nastavka koda za 

Strezimir.  

g.Artan Loshaj – Nisam protiv zajednice, ali ako oni mogu da skinu 10 %, zasto ne bi mogli da 

uradimo i mi isto. Ispada da ste svi lokalisti osim mene. Zasto da ne otvorimo taj put Zapluzje-

Dragas, nemojte ga zvati Rence-Kapre. Direktor kaze da mi odlucujemo, zasto onda nam ovaj 

dokumenat koji ste vi sastali nije nama dostavljen na razmatranje, mi vecina nas neznamo. 

Predsednik je rekao, da imamo pravo da izmenimo celokupan budzet zar ne bi mogli tih 10 % da 

se odvoji za ovaj projekat.  

g.Hajrudin Hodza – Mi nismo trebali uopste da komentarisemo niti da pricamo o ovom budzeti, 

u ovoj skupstini sve sto se podmece tako i ide. Ja sam dao predlog gradjana Restelice i nisam 

dobio odgovor, a 10 % koji treba da Koalicija Vakat i ostala kompanija koja se dogovara to treba 

da ide. Ja cu biti protiv ovog budzeta i protiv svega u ovoj skupstini jer se nama ovde no stop 

nesta podmece i idemo na glasanje.  

g.Betim Merdiu – Ko je za usvajanje Srednjorocnog Okvira budzeta 2020-2022 (poslatog ranije, 

ili na web stranici opstine), sa Predlog odlukom Budzeta za 2020 godinu sa predlozima koje je 

dao direktor Finansija? Za-21, Protiv-4, Uzdrzan-1. Usvaja se tacka dnevnog reda. 

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Naredna tacka glasi Razmatranje predlog-Odluke predsednika opstine o 

izboru-imenovanju Komisije za vrednovanje “ad-hoc” za kratkorocno koriscenje nepokretne 

opstisnke imovine…za proctor poslovnog lokala (bifea) u skolopu objekta opstinske zgrade.  

g.Shaban Shabani – Kratko obavestenje za delegate, postojala je ova komisija ali je Zakon o za 

vrednovanje “ad-hoc” za kratkorocno koriscenje nepokretne opstisnke imovine izmenjen, tako da 

smo I mi morali da delujemo u skladu sa izmenjenim zakonom. Komisija ima 5 clanova. 2 se 

predlazu iz izvrsne vlasti, mi predlazemo Usamidin Haruni I Xhevat Isufi, dva iz Skupstine I 

jedan iz NVO-a. Predvidjeno je davanje na 4 godine. 

g.Xhemile Misinaj – Mi kao parlamentarna grupa PDK predlazemo iz nasih redova Granit Rifaj I 

iz NVO Jeton Qengaj.  
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g.Naser Myrtezani – Mi kao politicki subjekat predlazemo za clana komisije Sefidin Mejzini. 

g.Zinaida Elmazi – Ispred Koalicije Vakat mi predlazemo Velida Hadzisina. 

g.Artan Loshaj – Ja u moje ime na ime NVO predlazem Radio Sharri za clana komisije. 

g.Betim Merdiu – Ko je za usvajanje Odluke predsednika opstine o izboru-imenovanju Komisije 

za vrednovanje “ad-hoc” za kratkorocno koriscenje nepokretne opstisnke imovine…za proctor 

poslovnog lokala (bifea) u skolopu objekta opstinske zgrade.? Za-15, Protiv-1, Uzdrzan-0. 

Usvaja se tacka dnevnog reda. 

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Naredna tacka glasi Razmatranje I usvajanje predlog-Odluke predsednika 

opstine o izboru-imenovanju Komsiije za zalbe, za nepokretnu opstisnku imovinu za rok od 2 

godine, izvolite. 

g.Elira Krasniqi - Mi kao parlamentarna grupa PDK predlazemo iz nasih redova Suada Bajrami I 

iz NVO Beqir Beqaj.  

g.Zinaida Elmazi – Ispred Koalicije Vakat mi predlazemo Munira Jonuzija. 

g.Betim Merdiu – Ko je za usvajanje Odluke.? Za-15, Protiv-1, Uzdrzan-0. Usvaja se tacka 

dnevnog reda.  

 

Peta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Takodje da vas obavestim da smo dobili odgovor iz Ministarstva za stadion 

koji smo ranije usvojili traze da izmenimo destinaciju, i traze da donesemo odluku ne za 

koriscenje nego samo za davanje saglasnosti. Ko je za usvajanje Odluke.? Za-15, Protiv-1, 

Uzdrzan-0.  

 

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 

 


